
 

 

Verslag van het gesprek met de wethouder op 3 november 2020 
 
aanwezig: Cees , Maaike, Marten, Rinus, Cobi, Jan, Bas en Jo 
 
Marten heet iedereen welkom en stelt voor om als agenda de punten van zijn memo te nemen. 
Rinus wil daar de punten Dorpsschouw en “t Klienket bij. Ook zullen nog aan de orde komen de 
Groenvoorziening en het Regio-vervoer. 
 
1.planvorming N664 
De Dorpsraad is niet volledig op de hoogte met de huidige plannen. Dit zal uiteindelijk van de  
Provincie Zeeland moeten komen. Eind van dit jaar zullen Provinciale Staten een beslissing nemen 
over de afwaardering. Rinus wijst erop dat er gelet moet worden op de breedte van de fietspaden en 
vraagt zich af wat er bv. over de Velluweweg in de plannen staat  en de overige knelpunten. 
Er zal hierover terugkoppeling komen. 
 
2.parkeerterrein 
Cees stelt dat het parkeerverbod voor wagens van meer dan 6 m lengte en 2,4m hoogte geldt van 
18.00 tot 08.00 uur in de bebouwde kom. Het parkeerterrein ligt nu buiten de bebouwde kom en valt 
onder de Provincie. Nadat de afwaardering is doorgevoerd valt het binnen de bebouwde kom en kan 
er door politie en boa”s worden gehandhaafd. 
Marten wijst er op dat in het Dorpsplan andere plannen zijn opgenomen om het parkeerterrein te 
benutten als deel van het dorp. 
 
3.financiën 
Cees stelt dat het Digi-steunpunt door het dorp zelf geregeld wordt. De Gemeente zal dus de huur 
van het Heer Hendrikhuis niet betalen. Dit zal uit het dorpenbudget moeten. 
De klacht is dat het huidige bedrag niet toereikend is. Hierover is er in het Dorpenoverleg al 
meermalen over geklaagd. Wethouder Van de Reest zou hierover antwoord geven. 
 
4.energietransitie 
Hierover zijn er destijds afspraken gemaakt in het project “Maar een vitaal dorp “. 
De vraag is nu hoe de verwachtingen op dit punt zijn bij de Gemeente. 
Cees stelt voor om hierover een gesprek te hebben met de betreffende vakambtenaren. 
Marten verwacht dat deze ook mandaat zullen hebben. 
 
5.poelbos 
Nog steeds is er sprake van een zeer slechte staat van onderhoud van wandel- en fietspaden.. 
Er zijn met alle betrokkenen onder leiding van de RVO twee sessies geweest om de mogelijkheden 
voor een doelmatiger gebruik van het Poelbos te inventariseren. 
Marten zal de rapportages hiervan doorgeven. 
Er is een link met het nieuwe bedrijvenpark. Dit valt onder wethouder de Goffau. 
 
6.woningbouw 
Momenteel zijn er twee projecten. 
Voor het plan Jacobahof is een voorontwerp ingediend. 
Hierop zijn diverse zienswijzen gekomen. Deze moeten worden bekeken. 
De Gemeenteraad neemt in het eerste kwartaal 2021 hierover een beslissing. 
Het verzoek is om de verkeersafhandeling van beide projecten op elkaar af te stemmen , ook in 
relatie met de N664. 
Bij het bouwplan Hendriks Plaza hopen wij op een fraaie entree van het dorp. 
 
 



 

 

7.mural 
Compliment van de Dorpsraad voor de mooie beschildering van de school. 
Cees heeft het ook heel leuk gevonden om er aan mee te werken. 
 
8.”t Klienket 
Rinus zal er voor zorgen dat 't Klienket ook bij Cees en Maaike komt. 
Ook heeft hij voor Cees nog een fotoboek van de viering van het 750-jarig bestaan. 
 
9.dorpsschouw 
Er waren geen schokkende dingen te vermelden. 
Volgens Maaike laat de rapportage even op zich wachten omdat men dat op een andere manier wil 
doen. Er wordt aan gewerkt.  
 
10.groenonderhoud 
In Wolphaartsdijk gaat men het groenonderhoud deels zelf verzorgen. Er wordt hiervoor een 
contract  met de gemeente opgesteld. In ons dorp heeft men ervoor gekozen om dat niet te doen. 
Jo kan melden dat hij samen met Adri van Oosten en Jaap van Ginkel de mogelijkheden terdege  
onderzocht heeft. Jaap heeft een uitgebreide berekening gemaakt van alle mogelijkheden en 
gebleken is dat het met de bestaande vergoeding financieel niet haalbaar was. 
Bovendien hebben wij met Gert Goedegebure en Joachim Koudstaal goede afspraken kunnen 
maken, waardoor het maaiwerk naar genoegen wordt uitgevoerd. 
Ook zou het werven van vrijwilligers een probleem opleveren. 
. 
11.regio-vervoer 
Dit is voor de Gemeente een flinke kostenpost. 
Een verzoek aan de Dorpsraad om hierover na te denken, 


